
Ve dnech 11.-13. října 2024 proběhl již XI. kongres IPA sekce ČR 

 

Naše územní skupina mohla vyslat na kongres 3 delegáty s právem hlasovat, 

resp. volit. Počet delegátů je závislý na počtu členů územní skupiny. V 

současnosti jsme v rámci sekce ČR čtvrtou nejsilnější územkou a kongresu se 

jako delegáti zúčastnili Vítězslav Šmídl, vedoucí ÚS, Jaroslav Antoš, sekretář a 

Tomáš Petřík, člen předsednictva. 

Celé jednání kongresu proběhlo v přátelské a konstruktivní atmosféře. Bylo 

řádně zvoleno (staro) nové předsednictvo (prezident Ing. Josef Neruda, I. 

viceprezident JUDr. Petr Tomek, viceprezident Mgr.  Petr Dvořák, generální 

sekretář Mgr. Pavel Fiala, asistent gen. sekretáře Mgr. Soňa Rusanovová, 

pokladník Mgr. Barbara Weberová a další 4 členové předsednictva) a revizní 

komise (předseda Ing. Roman Šoukal) V diskuzi se, někdy i 

kriticky, poukazovalo na konkrétní otázky organizace, fungování a poslání 

české sekce i celé IPA. Závěrečné usnesení (které bude zveřejněno), přijaté 52 (z 

59 pozvaných) přítomnými delegáty, zohlednilo pravdivě celý průběh jednání. 

XI. kongres pozdravili rovněž milí hosté z IPA sekcí Slovensko, Rakousko, Polsko 

a Slovinsko, od dalších např. SRN nebo Maďarsko došel přátelský omluvný 

pozdrav. Organizátory byl připraven hezký doprovodný program a příjemný 

společenský večer. 



Na přiložených fotografiích jsou delegáti ÚS Plzeň s nově zvolenými funkcionáři 

předsednictva sekce ČR, dále se pak s prezidentem Ing. Nerudou zdraví 

delegace rakouská, slovenská, slovinská a polská. 

 

 

XI. kongres IPA sekce ČR v Českých Budějovicích naplnil svůj účel a připravil 

dobré podklady pro další aktivní činnost územních skupin. 

Zaznamenal: J. Antoš, sekretář 



 

 

 



 

 



 


